





Research Events and Student Learning

研究活動與學習體驗

Research with Impact, Impact with Care 研以致用,教研雙長







HSUHK at a Glance 香港恒生大學概覽

TOP'

Universities in Hong Kong 中國香港高校前10名

QS Asian University Rankings 2024 QS亞洲大學排名 2024

TOP 6%

Business School in the World 全球首6%商學院

AACSB accredited 國際商學院促進協會認證

Academic and Research Strengths

學術及研究優勢

TOP 30

Universities in China (in specific areas)

中國頂尖大學前30名(特定領域)

By Research.com 2024

30th Economics and Finance

Business and Management 商業與管理

24th Social Sciences and Humanities 社會科學與人文

> and Finance 經濟與金融

By Research.com 2024



Bamboo at HSUHK: A Symbol of Sustainability and Virtue 香港恒生大學的竹子:可持續發展與高尚品德的象徵

The Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK) is often referred to as "Junzi University" due to its extensive use of bamboo across the campus. Bamboo symbolises integrity, humility, and resilience, all qualities that HSUHK aims to cultivate in its students. As a rapidly renewable resource, bamboo also reflects the University's commitment to sustainability and to creating a green, eco-friendly campus environment. This focus on bamboo highlights HSUHK's dedication to blending environmental responsibility with educational values.

香港恒生大學常被喻為「君子大學」,這是因為校園廣泛種植了竹子。竹子象 徵着正直、謙遜和韌性,這些品質是香港恒生大學致力培養學生的教學目標。 作為一種快速再生資源,竹子也體現了大學對可持續發展的承諾,竭力營造綠 色、環保的校園環境。對竹子的重視,彰顯了香港恒生大學將環境責任與教育 價值相融合的教學理念。

Graduate School 研究生院

Graduate School is committed to creating a supportive environment that aligns with the University's unique "Liberal + Professional" educational model, to cultivate caring professionals with a global vision. It promotes interdisciplinary learning and actively facilitates participation in regional and international research events.



HIGH Programme 恒昇·跨越計劃

HIGH Programme consists of a series of activities aimed at promoting the holistic development of students and enriching the learning experience of postgraduate students at HSUHK. This HIGH Programme facilitates students to immerse themselves in the integration of academic research and social practice, equipping them with a global perspective and encouraging their participation in community service, ultimately achieving the goal of

'Research with Impact, Impact with Care'.

「恒昇•跨越」計劃為一系列活動,旨在促進學生全面發展,豐富在讀研究生在香港恒生大學的學習體驗,讓學生沉浸式體驗學術研究與社會實踐的結合,裝備學生全球視野思維,參與社會服務,真正達到「研以致用,教研雙長」。



Postgraduate Studies at HSUHK

香港恒生大學修課式研究生課程

The Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK) comprises 6 Schools with 14 taught postgraduate programmes:

香港恒生大學(恒大)設有六個學院14個修課式研究生課程:

School of Business

- Master of Business Management
- Master of Science in Entrepreneurial Management

School of Communication

• Master of Arts in Strategic Communication

School of Decision Sciences

- Master of Science in Insurance
- Master of Science in Data Science and Artificial Intelligence
- Master of Science in Global Supply Chain Management

School of Humanities and Social Science

- Master of Arts in Chinese
- Master of Arts in Cultural Heritage Management
- Master of Arts in English Language Teaching and Assessment
- Master of Arts in Global English Literary and Cultural Studies
- Master of Arts in Theatre Studies
- Master of Social Sciences in Public Policy and Risk Governance

School of Translation and Foreign Languages

- Master of Arts in Translation (Business and Legal)
- Master of Arts in Translation (Computer-Aided Translation)

Graduate School

- Professional Training Programme
- Collaborative Programmes, awarded by Lingnan University
 - Doctor of Policy Studies (Education Policy and Management)
 - Master of Arts in International Higher Education and Management
 - Master of Social Sciences in Comparative Public Administration

商學院

- 商業管理碩士
- 創業管理理學碩士

傳播學院

• 策略傳播文學碩士

決策科學學院

- 保險理學碩士
- 數據科學及人工智能理學碩士
- 環球供應鏈管理理學碩士

人文社會科學學院

- 中文文學碩士
- 文化遺產管理文學碩士
- 英語教學與評核文學碩士
- 環球英語文學與文化研究文學碩士
- 戲劇研究文學碩士
- 公共政策及風險治理社會科學碩士

翻譯及外語學院

- 翻譯文學碩士 (商務與法律)
- 翻譯文學碩士 (電腦輔助翻譯)

研究生院

- 專業培訓計劃
- 合作課程(由嶺南大學授予的研究生課程)
 - 政策研究 (教育政策與管理) 博士
 - 國際高等教育與管理(國際教育 變革管理)文學碩士
 - 比較公共管理(數位與智慧管理) 社會科學碩士

Graduate School, The Hang Seng University of Hong Kong 香港恒生大學 研究生院

Tel : (852) 3963 5000 Email : gs@hsu.edu.hk Website : https://gs.hsu.edu.hk



Copyright © November 2024
The Hang Seng University of Hong Kong.
All rights reserved.